
Zápis schůze třídních důvěrníků SRPDŠ 

ZŠ a MŠ Dobrá Voda u Č. Budějovic 

dne 12. listopadu 2018 

 

Přítomni: 

Pavla Bergmannová, 1.A 
Helena Frantová, 1.B 
Eva Bartošová, 2.A 
Kateřina Bezemková, 2. B 
Lucie Brzáková, 3.A (dorazila po bodu 1.) 
Hana Dušáková, 3.B 
Martina Haberlová, 4. 
Stanislav Augustin, 5.A 

Markéta Sudová, 5.B 
Karel Mika, 6.A 
Kateřina Bartáková, 7. 
Michal Beredzas, 8.A (dorazil v průběhu jednání 
bodu 3.) 
Milan Mach, 8.B 
Petra Říhová, 9. 

 

 

Omluveni: Jan Brzák, Vendula Procházková  

Nepřítomna: Lucie Vaňková 

Dále přítomny: Lenka Scheinpflugová, ředitelka školy, Miriam Kubů, zástupkyně ředitelky 
školy 

 

1. Volba předsedy sdružení, hospodáře, kontrolora: 

Předsedkyní sdružení zvolena Markéta Sudová (11 pro – 0 proti – 1 se zdržela) 

Hospodářem zvolen Jan Brzák (12 pro – 0 proti – 0 se zdrželi) 

Kontrolorkou zvolena Vendula Procházková (12 pro – 0 proti – 0 se zdrželi) 

 

2. Výše příspěvku, platba příspěvku: 

Příspěvek schválen v doporučené výši 350,- Kč. (9 pro – 2 proti – 2 se zdrželi) 

Pokud má rodina ve škole více dětí, platí jen jednou za celou rodinu. 

Příspěvek posílají rodiče na transparentní účet č.: 2501304204/2010 

Datum splatnosti je 12. prosince 2018. 

 

Rodiče, kteří nemají možnost zaplatit příspěvek převodem na účet mohou v těchto 
mimořádných případech peníze předat třídní učitelce/učiteli, se svolením paní ředitelky školy. 
Třídní učitelé tyto peníze předají zástupkyni školy. 

 

 

 



3. Schvalování navržených položek: 

Maškarní – ceny pro děti    2 000 Kč   (pro 13-proti 0-zdrželi se 0) 

Mikulášská nadílka     1 500 Kč   (13-0-0) 

Dárky pro žáky 9. tříd 300Kč/žáka   8 700 Kč   (13-0-0) 

Jarmark organizace    1 000 Kč  (13-0-0) 

Jarmark materiál na výrobky   10 500 Kč  (13-0-0) 

Žákovský parlament odměny   2 000 Kč  (13-0-0) 

Exkurze Lv, Hv, D, II. Stupeň   10 000 Kč  (0-10-4) 

Koncertní zájezd pěveckého sboru  10 000 Kč  (12-0-2) 

Rýsovací prkna k malířským stojanům 10 000 Kč  (14-0-0) 

LVVZ – příspěvek na dopravu     9 000 Kč  (10-4-0) 

 

4. Slovo paní ředitelky Scheinpflugové: 

• Škola postupně navyšuje kapacitu. 

• Ve škole se vaří od září dvě jídla, na kvalitě nám záleží, stále pracujeme na zlepšení. 

• Škola se snaží nabízet pestré kroužky 

- sportovní 

- nově kvalitní jazykové kurzy zajištěny externě 

- praktické činnosti (keramický kroužek, dovedné ručičky) 

• Připravujeme novou koncepci školy. 

• Družinové hřiště zatím děti nemohou používat, protože zde hrozí nebezpečí úrazu. 
Doufáme, že na jaře se podaří udělat nutné úpravy tak, aby hřiště již bylo pro děti 
bezpečné a toto nebezpečí bylo vyloučeno. 

• Prosíme rodiče, aby sledovali web školy, kde lze nalézt vždy aktuální informace o dění 
ve škole. Webové stránky projdou postupně rekonstrukcí tak, aby byly uživatelsky 
přívětivější.  

• Škola postupně zprovozňuje všem pedagogům pracovní e-mailové adresy, pomocí 
kterých mohou rodiče komunikovat s pracovníky školy. 

• Paní ředitelka prosí rodiče, zda mají ve svém okolí někoho, kdy by pro školu mohl 
zpracovat zakázku v oboru elektro slaboproud – nové rozvody zvonků od vstupních 
dveří do družin. 

• Škola uvítá, pokud někteří rodiče mají možnost pro školu zajistit hnůj na hnojení 
záhonků. 

 

 

 



5. Diskuse: 

Haberlová: Je možné příští školní rok rodiče vyzvat k placení příspěvku již dříve? 

Sudová: Dobrý nápad, pokusíme se to tak naplánovat. 

Rodiče prvňáčků: Je možné udělat infromativní schůzku s rodiči prvňáků dříve, než v 
listopadu? 

Ředitelka školy: Ano, chceme příští rok s rodiči prvňáků mluvit již dříve. 

Bartáková: Dopravní situace před školou je katastrofální. 

Diskuse o závažnosti problému a možnostech řešení (hrozí i povolání policie a rozdávání 
pokut). 

Úkol pro třídní důvěrníky: apelujte na rodiče, ať neparkují v žádném případě v ulici Na 
Vyhlídce, ale ať jezdí na parkoviště dozadu za školu. 

Dušáková: Jak to vypadá se sportovním hřištěm u školy? 

Augustin: Kromě jiných věcí, chce obec i s tímto areálem pokročit v příštím roce dopředu. Je 
možné, že jiná koncepce oválu, než byla ta dosavadní, přinese finanční úsporu a zrychlí 
průběh výstavby. Obec che respektovat i dobré sousedské vztahy se sousedními parcelami. 
Inspirací by nám mohla být ZŠ Suché Vrbné s travnatou plochou uvnitř. 

Mach: Ještě není jisté, jakou variantu zastupitelstvo zvolí. 

Scheinpflugová: Škola nevyžaduje variantu s hřištěm uprostřed, pro účely školy je 
plnohodnotný ovál s travnatou plochou uvnitř. 

Dále Augustin informoval o souvislosti rozpočtu obce a rozpočtu školy, o plánovaném 
kolostavu a související právní problematikou (prostor máme), o šatnových skříňkách. 

Říhová: Zarazilo mne, že žáci 9. třídy mají na své věci malé skříňky, menší (nižší), než 
prvostupňové děti. 

Scheinpflugová: Malé děti nedosáhnou do horních zmenšených skříněk. 

Dušáková: Problém je v kapacitě některých kroužků. Kroužek keramiky je v podstatě obsazený 
ještě předtím, než se rozdají přihlášky, a to není rovný přístup k možnostem, které škola 
nabízí. 

Scheinpflugová: Paní učitelka, která kroužek vede, má již nyní kapacitu zcela zaplněnou. 

Sudová: Kdyby škola někoho najala externě, mohlo by to být řešení. Vím o situaci, kde škola 
má smlouvu s externistou. 

Scheinpflugová: Budu ráda, pokud tu smlouvu jako inspiraci mohu vidět. 

 

 

Zapsala: P. Bergmannová   Schválila: M. Sudová 


